2018主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

02/11/2018
	下週主日 Next Sunday

02/18/2018

	中文主席

English Presider
	宋保軍
	蔣洪平

	中文講員 

English Speaker
	方 向
Rev. Josh Olds
	程保治牧師
Rev. Josh Olds

	翻譯 Interpreter
	陳瑛
	史靖华

	中文司琴  Pianist
	李愛琳
	陈雅冰

	中文招待 

Ushers
	姜華, 姚藝婷
洪绍基, 熊就勝
	宋保軍, 徐慧君
熊就豪, 姜華

	音響/ 投影
Audio Engineer/PPT     
	姜華/施明潔
	李允誠/劉砥中

	托兒 Nursery
	陆妍依函/暢麗平, 徐慧君
	武淑菊/陳瑛, 譚玫琍

	圖書館 Library
	武淑菊
	高  琳

	分菜同工

Lunch Serving
	徐慧君, 陳瑛
李玉華, 朱海宇
	譚瑪琍, 魏珍妮
邹小萍, 姚藝婷

	清潔同工 Cleaning
	劉砥中, 劉偉衡
	鲁 锋, 李允誠

	保安Security Officer
	宋保軍(S)/蔣洪平(F)
	蔣洪平(S)/李允誠(F)

	週二Tuesday 
	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算







宣道預算

Monthly Budget for General: $14,000.00
         
Mission: $2,500.00

	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	 Jan. Income

收入
	 Jan. Expenses

支出

	常費General
	   $3,288.00
	$3,288.00
	 $10,006.18
	$12,821.11

	建堂Building 
	      $0.00
	       $0.00
	     $0.00
	$0.00

	宣道Missions
	$410.00 
	   $410.00
	  $750.00
	$1,270.00

	其他Special
	$0.00
	$0.00
	    $0.00
	$0.00


The fund balances as of 1/31/2018:
Building Fund   $5,547.80                            General Fund     $134,100.31
Interest Fund   $21,410.98                               Love Fund         $311.16
Mission Fund   $4,016.09                          Total Balance:    $165,386.34
	牧師Pastor
程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
	Associate English Pastor

Rev. Joshua Olds

Tel: (214) 597-8573

josh@josholds.com


[image: image1.emf]


 滔沙華人基督教會
Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

作主門徒‧渴慕主的话
  Be a Disciple‧ Longing for God’s Word
ORDER OF ENGLISH WORSHIP

                                   February 11, 2018
9:15AM – 10:30AM

Scripture Reading: 





Hanna Winsjansen             

Praise and Worship




                Praise Team

Visitors Welcome/Announcements/Sharing                  
Offering                                                                                                                                                                                         

Sermon:        





       Rev. Joshua Olds
Closing Prayer                                             Rev. Joshua Olds
__________________________________________________

English and Youth Sunday School at 10:45 AM
 報告事項：
1.  歡迎新朋友參加主日崇拜。願神賜福大家! 請大家留步到舊堂共享午餐。
2. 下主日 (2/18) 英文崇拜將在早上九點十五分；中文崇拜十點四十五分聚會。請預備心參加。
3. 教會將在三月三日慶祝華人新年和元宵。個小組，團契和兒童事工被邀請出節目來慶祝這佳節。請向李允誠弟兄聯繫和註冊節目。歡迎到時邀請朋友來參加。
4. 本週五（2/16）家庭團契聚會將有DTS導師徐教授講專題-神的話幫助兒童。請弟兄姐妹們預留時間參加。
5. 英语弟兄早餐會将于2月17日（周六）8:00am-10:00am 在 Gigi’s Kitchen举行。聯繫人：Tony Tan 或 Chris Chow。
6. 週六 (2/17) 早上9:00-12:00的主日学老師訓諫，為幫助弟兄姊妹更渴慕及明白神的話，徐老師的講題是-歸納聖經研讀法，開放給有心学習的都可參加.
7. 本週六（2/17）晚上6點在李允誠弟兄府上有細胞小組策略會，先有potluck聚餐，然後討論事工。邀請所有對此事工有負擔的弟兄姐妹們來參加。
8. 復活節 (4/1) 要受洗的弟兄姊妹，請向牧師或長老報名參加2/18週日下午1:00開始的洗禮班。
9. 教會將要更新2018年會友通訊錄，若你過去一年裡有更新電話或地址，請在大堂外面的草稿上更新或請向保軍執事登記。若是你是在最近一年裡才開始參加聚會，也請你將你的信息加上。謝謝。
10. 2018 年度執事會團隊：主席/崇拜：張毅，副主席/團契：李允誠，財務：蔣洪平，教育：宋保軍，宣教：方向，英語事工：Olds, 總務I：劉偉衡，總務II: 潘志勤。請大家為執事們代禱，求神賜下合一的靈興旺主工。
11. 上主日中/英語崇拜出席人數130人。
 祷告事項：
1. 為2018年弟兄姊妹更渴慕主的話，立定心志一年讀聖經一遍禱告。
2. 為今年弟兄姊妹背誦聖經金句禱告(每月2節經文共24節)。
3. 為Brian & Eva Holsinger在中國的醫療宣教代禱，求神保守他們兒女的健康。
4. 為2018年教會要組成的短宣隊禱告，求神興起更多弟兄姊妹參加。
5. 為12年級高中生 (Angela, Joseph, George Wang and Kelsey Fu) 申請大學禱告，求神帶領。
6. 為懷孕的姐妹(邱鈺媛、彭菁) 禱告，求主保守她們腹中胎兒健康成長，及順利生產。
7. 為復活節4/1的洗禮及將要受洗的弟兄姊妹禱告。
8. 為職青團契弟兄姊妹的工作、服事與家庭禱告。
9. 為執事會主席張毅弟兄出差日本平安及工作得力禱告。
10. 感謝主盧利靜的母親已好多了，求神保守醫治她母親早日康復並為家人的救恩禱告。
11. 為最近信主的飛行員廖志揚和魏鈞桓感謝神，求神帶領他們靈命的成長。
 Announcements: 

1.   We welcome new friends who worship with us. Please stay for lunch and fellowship with us.

2.  Next Sunday (2/18) is English worship will begin at 9:15 AM; Chinese worship at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.      
3. Our church will celebrate the Lunar festival in conjunction with Chinese New Celebration on March 3. Each fellowship groups are invited to present a program. Please contact brother Yung Lee for more information and registration of the program.
4. This Friday night (1/16) Family fellowship will have special speaker from DTS to share about children ministry.   Please reserve time to attend.
  5.  English-speaking men’s breakfast will be meeting Saturday, 2/17/18 from 8-10am at GiGi’s Kitchen.
6.  We will have Sunday school teacher training on 2/17/18 from 9:00 am-12:00 pm. Please reserve time to attend.

7.  On this coming Saturday night (1/17), there will be cell group discussion at brother Yung Lee’s house. The meeting will start with potluck dinner at 6 PM. Please come to learn about the cell group development in our church.

8. We will have baptism Class for Easter Baptism (4/1). For those who would like to receive  baptism,  please contact Pastor Cheng or Elder Chang.
9.  Church is going to update 2018 members directory. If you have update within the past one year or you are recent regular attendee to our church, please update or add your information on the draft directory in the lobby or you can contact brother Paul Song to update your information. Thank you.

10.  2018 Deacon Board members are: Chairman/Worship: Sugin Tiong, Vice-Chair/Fellowship: Yung Lee, Treasurer: HongPing Jiang, Education: Paul Song, Mission: Xiang Fang, English Minsitry: pastor Olds, General Affairs I: Hank Lau, General Affairs II: Chihchin Pan. Please pray for the team.
11.  Last Sunday’s Chinese/English services attendance was 130.
Prayer Items: 
1. Pray for our brothers and sisters to hunger for God's Word in 2018. Let's commit to reading through the entire Bible next year. 

2. Pray for brothers and sisters to recite Bible verses this year (2 verses per month, total 24 verses).

3. Pray for Brian & Eva Holsinger for their medical mission in China.  May God bless their children with good health.

4. Pray for the 2018 Short-term missions planning. Pray for the Lord to raise up team members.

5. Angela, Joseph, George Wang and Kelsey Fu are all 12 graders currently applying to college. Pray that God guide them during this process.

6. Pray for our expecting mothers (Jean Qiu, Peng Jing). Pray for the babies' growth in the womb and smooth delivery.

7. Pray for the Easter baptism 4/1 and for those brothers and sisters who will be baptized.

8. Pray for our brothers and sisters in the Young Professional Fellowship – their work lives, families, service, etc.

9. Pray for brother Sugin's business trip to Japan and for his project to finish promptly.

10. Praise the Lord that Luli Jing's mother is much better. Pray she can fully recover soon and for their family's salvation.

11. Thank the Lord for Chih-Yang Liao and David Wei’s salvation. Pray for them to grow spiritually.

講道大綱Sermon Outlines:
